

To : Director-General of Trade and Industry

Enquiry on Combined Registration Fee

Please advise the amount of registration fee required for the registrations below.

- Combine new Textiles Controls Registration (TCR) / Textiles Trader Registration (TTR) / Factory Registration (FR)* with existing TCR/TTR/FR*
- Combine existing TTR/TCR/FR*.

Company Name : _____

BR Number (12 digits) : _____

TTR no.: _____ Validity period: _____

TCR no.: _____ Validity period: _____

FR no : _____ Validity period: _____

Tel. No. _____

Fax No. _____

Signature and Business Chop
of TCR/TTR/FR* ^(Note) _____

Date _____ Name of Signatory in Full and
in Block Letters ^(Note) _____

Note : The enquiry must be endorsed by business chop and full signature of a signatory registered for TTR, TCR or FR with the Trade and Industry Department.

* Delete as appropriate

With regard to the above request, please be informed that:

- the combined registration fee is HK\$ _____ and the validity end date is _____.
- the TTR/TCR/FR of the company is not eligible for renewal. Please rectify the registrations before apply for combined registration.
- Others: _____

(Officer)

(Date)

Important notes:

1. Under combined registration, fees payable for the respective registrations will be charged pro rata on a monthly basis. Any period of less than one month shall be regarded as a whole month and the amount payable will be rounded off to the nearest dollar.
2. Under normal circumstances, reply will be given by fax in 1 clear working day.
3. The combined registration fee provided here is for reference only. The actual amount of combined registration fee will be confirmed on lodging a combined registration application.

致：工業貿易署署長

查詢綜合登記費

請告知下列登記工作所需的登記費數額。

把新的紡織品管制登記 / 紡織商登記 / 工廠登記 * 與現時的紡織品管制登記 / 紡織商登記 / 工廠登記 * 合併。

把現時的紡織商登記 / 紡織品管制登記 / 工廠登記 * 合併。

公司名稱： _____

商業登記號碼(12位數)： _____

紡織商登記號碼： _____ 有效期： _____

紡織品管制登記號碼： _____ 有效期： _____

工廠登記號碼： _____ 有效期： _____

電話號碼： _____ 紡織品管制登記 / 紡織商登記 / 工廠登記 * (註) 的簽署及

傳真號碼： _____ 業務印章： _____

日期： _____ 簽署人姓名 (註)： _____

註：查詢表格必須附有業務印章及為紡織商登記、紡織品管制登記或工廠登記而在工業貿易署登記的簽署人的正式簽署。

* 請刪去不適用者。

有關以上查詢，現作覆如下：

登記費為港元 _____。合併登記的有效期至 _____。

貴公司的紡織商登記 / 紡織品管制登記 / 工廠登記未能符合續辦登記規定。請更正有關登記後，再申請綜合登記。

其他： _____

(負責人員)

(日期)

重要事項：

1. 綜合登記費用將會按比例以月為基準收取。在計算有關登記費用時，任何少於一個月的期間須視作一整月計算及不足一整元的金額將會以四捨五入的原則，化作一整元。
2. 在正常情況下，有關查詢將於一個工作天內以傳真回覆。
3. 在此開列的綜合登記費僅供參考用途。最終數額以正式提交申請時所計算的登記費用為準。